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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Ο Κώστας Σημίτης, εγκαινιάζοντας ένα νέο κύκλο επαφών με όλα τα κορυφαία 
στελέχη του ΠΑ.ΣΟ.Κ., συναντήθηκε σήμερα με τον Πρόεδρο της Βουλής κ. 
Απόστολο Κακλαμάνη. Αμέσως μετά τη συνάντηση ο Κώστας Σημίτης, δήλωσε τα
εξής:

Με τον κ. Κακλαμάνη, είχαμε μια συζήτηση σε πολύ καλό κλίμα. Η ενότητα του 
Κόμματος είναι δεδομένη όπως δεδομένη είναι και η κοινή προσπάθεια για μια 
νικηφόρα πορεία του ΠΑ.ΣΟ.Κ. Με τον κ. Κακλαμάνη συζητήσαμε πως θα 
μπορέσουμε να δημιουργήσουμε προοπτική για το ΠΑ.ΣΟ.Κ., πως θα επιλύσουμε τα 
προβλήματα τα οποία αντιμετωπίζουμε ή αυτά που θα γεννηθούν, προκειμένου να 
μπορέσουμε να ολοκληρώσουμε το πρόγραμμά μας στη διάρκεια των δύο ετών που 
απομένουν μέχρι τις εκλογές. Αλλά και πως όταν το 1997 κατέβουμε στις εκλογές, να 
έχουμε τη δυνατότητα να τις κερδίσουμε. Επίσης, συζητήσαμε ποιες θα πρέπει να 
είναι οι πολιτικές μας, διότι εκείνο το οποίο έχει σημασία δεν είναι τα πρόσωπα αλλά 
οι πολιτικές, οι προτάσεις και οι στόχοι. Αυτό που πρέπει να μας ενδιαφέρει είναι τι 
θα κάνουμε αύριο. Η συζήτηση των θεμάτων αυτών είναι επιβεβλημένη. Γιατί το 
ΠΑ.ΣΟ.Κ. έχει ιστορία. Όμως πρέπει να έχει και μέλλον. Γι’ αυτό πρέπει να 
δουλεύουμε για το αύριο.

ΕΡ.: Φέρεστε και οι δύο ως υποψήφιοι για τη διαδοχή, υπήρξε κάποια συζήτηση 
για τις σχέσεις μεταξύ των υποψηφίων διαδόχων;

ΑΠ.: Πιστεύω ότι τα θέματα των σχέσεων του ενός με τον άλλον είναι πρόωρα. 
Αυτό που προέχει είναι να δούμε την πορεία που πρέπει να ακολουθήσουμε. 
Είμαστε σύμφωνοι ότι υπάρχουν προβλήματα τα οποία πρέπει να αντιμετωπίσουμε 
με πνεύμα συνεργασίας, σύμπνοιας και ενότητας. Αυτό προσπαθούμε να 
εξασφαλίσουμε. Δεν πρέπει κάνοντας διάφορες αναλύσεις επί αναλύσεων να 
δημιουργήσουμε την αίσθηση ότι υπάρχουν αντιθέσεις, τις οποίες προσπαθούμε να 
ξεπεράσουμε. Δεν υπάρχουν αντιθέσεις.


